
Referat af Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 26-8-21 kl.18.30 til 

20.30  

Mødet afholdes på kontoret  

Til stede: Mia Finnemann Schultz (MF), Anthony Verniere (AV), Charlotte Aspeheim Schmidt (CS), Thomas 

Kjeldsen (TK), Rune Rasmussen (RR), Eva Vermehren (EV), Flemming Mortensen (FM) Anna Recinella (AR), 

Anders Bang-Petersen (AB), Ellen Pauner (EP) elevråd, Bertram Bischoff (BF) elevråd 

 

Afbud: Rikke Hansen (RK), Janne Karpf (JK) 

 

Dagsorden:  

Tid Punkter Forberedelse 

18.30-

18.35 

 Godkendelse af dagsorden og 
referat. Velkommen til nye 
bestyrelsesmedlemmer 
(personalevalgte og elevvalgte) 
 

Dagsorden godkendt 

Velkomst til Ellen Pauner og Bertram Bischoff fra elevrådet, og 

til Flemming Mortensen, som ny medarbejder repræsentant. 

18.35- 

18.55 

Meddelelser fra elever, 
medarbejdere, ledelse, formand 

Elever: 

- 1. elevrådsmøde deltog elever fra både de lille og det 

store elevråd 

- Valg af formand og næstformand 

- På kommende elevrådsmøde for 4. – 9. kl skal der 

nedsættes arbejdsgrupper 

 

Medarbejdere: 

- Farlige episoder på 1) personales parkeringsplads, samt 

2) på Kærvej.  

1)Elever færdes på parkeringspladsen, og kan være 

meget vanskelige at se eleverne. Større elever kører 

hurtigt gennem parkeringspladsen på cykel og løbehjul. 

2) Elever sættes af bilerne ud mod Kærvej 

Emnet skal tages op på kommende forældremøder i alle klasser - 

mind forældre om, at der er ”kiss and drive” ved  

svømmehallens parkeringsplads. 

Punktet tages op på kommende møde 

 

- Tilfredshed hos arbejderne med, at nogle i år har kunnet 

bytte afdeling, og at flere kolleger har tilhørsforhold til 

en afdeling, og timer i andre afdelinger 

 

Ledelse: 

- I år er der tre 0. klasser – prognoserne viser, at det vil 

fortsætte de kommende skoleår 

- Tydeligt at børnene nyder igen at kunne være sammen på 

tværs af klasser og årgange – i undervisningen, i pauser 

og i SFO tiden 

- 2 corona tilfælde siden skolestart. Ikke længere hele 

klasser, der sendes hjem, men kun nærkontakter, hvilket 

har betydet at færre elever og medarbejdere sendes hjem. 



- Ny læsevejleder er ansat, og er faldet godt til på 

Blovstrød skole. 

 

Formand: 

- Se vedhæftede 4 spørgsmål og svar fra Nicolai Bürmann  

 

 

18.55- 

19.10 

Nyt om Blovstrød som Børne- og 
Læringsby 

Styrergruppemøder: Styregruppen for det nye byggeri består af  

(Ole Karlson (Leder af klub), Morten Bøgelund (Direktør), Dorthe 

Lund (Skole- og dagtilbudschef), Hans Dyrby Kloch(Teknisk chef), 

Agnete Thomsen (Direktør) og Anna Recinella (Skoleleder), Finn 

Johansen (Chefkonsulent skoleområdet). Styregruppen har 

holdt møde, og der er etableret underudvalg, der bl.a. skal 

beskrive det pædagogiske og det tekniske grundlag. Der er 

møde hver måned. I august 2024 skal byggeriet efter planen stå 

færdigt. Skolen sørger for, at der løbende tages billeder af 

byggeriet frem til 2024.  

Udearealer: Arbejdet er gået i gang. Der er en opmærksomhed 

på sikkerheden ift. større maskiner og elever. Skolen glæder sig 

til det står færdigt. Efter planen står de nye udearealer færdigt i 

uge 43. 

Det er endnu uvist, hvordan åbningen markeres, dette 

planlægges og aftales af Lone Sommer, Anna Recinella og 

forvaltningen. Der blev yderligere talt om at en gruppe borgere i 

Blovstrød kunne planlægge en dag i weekenden, hvor der laves 

et træf for alle Blovstrød borgere.  

 

 

 19.10 – 

19.45 

Præsentationsfilm 
v. Charlotte og Thomas 
(Elsebeth filmer) 

 Elsebeth Schultz mødte frem til punktet, og fik optaget de 
aftalte ”scener”. Filmen skal allerede bruges til forældremøder i 
uge 35, så der pres på opgaven for Elsebeth. 
 

19.45-

20.00 

Kontaktforældremøde 
fastsættelse af dato, dagsorden 
og mail til kontaktforældrene. 
v. Anthony 

Skolen er klar med alle kontaktforældre i det nye år den 22.9, 

Herefter kan de kontaktes. Kontaktforældremøde bliver torsdag 

den 28.10 kl 17 – 20. 

Aftenen deles i 3 dele: 

- Et hold begynder på aftensmaden i 

madkundskabslokalet. 

- Det andet hold starter på aftenens program. 

- De 2 hold bytter undervejs, og aftenen slutter med 

fællesspisning. 



Dagsorden bliver en forventningsafstemning ift. 

kontaktforældrenes rolle, samt videndeling af gode ideer til 

klassearrangementer mm. 

AV rundsender snarest udkast til invitation til kontaktforældre. 

 

20.00 -

20.20 

1. ”Skal princip”: Vi skal 
udarbejde princip om ”Skolens 
arbejde med elevernes udvikling 
i skolens faglige og sociale 
fællesskaber” v. Anna 
 
2. ”Kan-princip” om kost og 
skolemad  
v. Mia 

 
”Skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og 
sociale fællesskaber”: Udvalg nedsat bestående af AR og MF. 
Udvalget går i gang med at skrive et oplæg frem mod næste 
møde. 
 
”Princip om kost og skolemad”: Punktet tages op på kommende 
elevrådsmøde. Ellen og Bertram taler med Katharina Birch og 
Helene Lando, der er kontaktlærere for elevrådet. Husk at give 
en tilbagemelding til AR og MF, så punktet kan komme på 
dagsordenen til kommende bestyrelsesmøde 
 
 

20.20- 

20.30 
Evt 
 

 

 

Kommende bestyrelsesmøder. Møderne er kl. 17.30 – 20.00: 

2021 - torsdag d. 7. oktober, mandag d. 15. november, tirsdag d. 14. december, 

2022 – onsdag d. 2. marts, torsdag d. 7. april, mandag d. 30. maj 

 

Kontaktforældremøde torsdag d. 28. oktober kl. 17 – 20 

 

Arbejdsdøgn fredag d. 14. januar 

 

Punkter til kommende møde: 

 Princip om kost og skolemad 

 Farlige trafikale forhold på Kærvej og på personalets parkeringsplads 

 

 

 


